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1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

3. Nyt fra elevrådet 

 

4. Skolepolitiske emner 

a. Drøftelse af madordning 

i. Der er muligheden for at søge om midler til gratis skolemad for elever i 

folkeskolerne.  

Vi afventer de nærmere retningslinjer for, hvordan midlerne kan søges. 

 

5. Skolens principper 

a. Skolefritidsordningens virksomhed 

Der er tilføjet et afsnit om kosten i sfo. Princippet sendes i høring ved sfo’ens 

personale. 

 

6. Drøftelse af næste skoleårs timefordelingsplan 

SKB bifalder den nye timefordelingsplan. 

 

7. Mulighed for karakterer på 6. klassetrin 

Skolebestyrelse og ledelse har besluttet, at vi ikke giver karakterer til 6. klasse på Sennels 

Skole. 

 

8. Skolebestyrelsens nyhedsbrev 

Der blev samlet op på det foreløbige arbejde. Anette færdiggør afsnit og sender det til Mia. 

 



9. Orientering fra skoleleder v/ John 

Skole har haft emneuge i uge 6. Emnet var vikingetiden. Vi prøvede en alternativ 

organisering som gav gode rammer for ugen. 

Skolen har indledt en ansættelsesproces for at få ansat en ny lærer. 

Der har været afholdt fyraftensmøde med forældrene i 3. klasse for at informere om status 

på klassen og bemandingen fremadrettet. 

Der har ligeledes været holdt møde med forældrene til pigerne i 2. klasse vedr. 

pigegruppen. 

Skolen arbejder pt. på at blive klar til de 28 mejser vi får ind d. 1. april. 

 

10. Nyt fra SFO 

 

11. Orientering fra formanden v/Anette 

Dialogmøde med BFU.  

Klubtilbud i ungdomsskolen. Orientering om arbejdet med at etablere en version 2.0 af 

Ungdomsskolen. Der er nedsat en styregruppe, der skal arbejde med etablering af nye 

klubtilbud i kommunen.  

Specialundervisningsanalysen. Der har været involveret mere end 200 medarbejdere, 

forældre og elever i processen, der nu kondenseres i nogle anbefalinger til det fortsatte 

arbejde med at nedbringe segregeringen på skoleområdet. I øjeblikket er mere end 7% af 

de 6-16-årige i kommunen visiteret til et specialtilbud.  

Kvalitetsprogrammet. Programmet består af 33 initiativer, der skal implementeres over de 

kommende 4 år.  

Status på skolemad. Der er mulighed for at søge om midler til gratis skolemad for elever i 

folkeskolerne. Pengene er afsat på finansloven, men vi afventer fortsat de nærmere 

retningslinjer for, hvordan der ansøges. 

 

12. Nyt fra pædagogisk råd og lærermøder v/Annette 

Orientering fra Annette. 

 

13. Evt. 

Princip om børnesyn og tilbagemelding på princippet for sfo’ens virksomhed skal på 

dagsorden til næste møde. 

På temamødet til april arbejdes med skolehjem samarbejde. 

 

  


